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Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker fredagen den 11 februari 

2011. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 10 januari 2011 anmäldes. 

Ove Svensson informerar gällande § 8, att ICA-butiken inte ligger i Sören-

torp, utan i Segeltorp.  

Stig Åström rättar text under § 7, ärende 1 a; pensionärsrådets synpunkter 

på ärendet och behov av etablering av idrottsverksamhet i Larsboda indu-

striområde har framförts på tidigare pensionärsråd. 

 
§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 20 januari 2011. 

           Inget att rapportera. 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 februari 2011. 

Ärende nr 1:årsredovisning och bokslut för 2010. 

Barbro Karlsson konstaterar att företagna läkemedelsgenomgångar har va-

rit positiva för brukarna och att läkemedelskostnaderna har minskat. Fråga 

om inte behov finns av läkemedels genomgångar på övriga hemtjänstom-

råden? Ingrid Friberg svarar att förvaltningen i samarbete med läkare 

kommer att fortsätta arbetet med läkemedelsgenomgångar. Avdelningen 

återkommer under året med en rapport hur arbetet fortskrider. 

 

Ove Svensson frågar gällande upprustningen av ytorna framför Centrum-

kyrkan. Ingrid Friberg svarar att avdelningen för miljö- och teknik kan sva-

ra på frågan och förvaltningen får återkomma i frågan vid nästa möte. 

 

Bror Lord vill framföra det positiva i att förvaltningen har minskat sjuk-

frånvaron och att stadsdelen lämnar ett överskott för 2010. Fråga från  

Asta Westerlund varför personalkategorin sjuksköterskor inte finns med i 

redovisning gällande sjukfrånvaro? Ingrid Friberg svarar att kategorin skö-

terskor inte är med i de tio största personalkategorierna och därmed inte 

redovisas i sammanställningen. 

 

Ärende 2: Idrottsprofilering. 

Harry Wikner önskar fråga om ärendet och kontaktar handläggaren själv 

utanför mötet. 

 

Ärende 6. Åtgärdsplan för Farsta västra hemtjänst. 

Barbro Karlsson frågar hur det kan komma sig att det fortfarande är pro-

blem med dokumentationen när frågan har varit uppe sedan länge?  

Ingrid Friberg svarar att inom området dokumentation finns många olika 

moment och det tar tid för personalen att skola in sig och att nya it-

baserade dokumentationssystem tillkommer, exempelvis den nya omsorgs-
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dagboken. Ingrid Friberg bedömer att dokumentationen överlag är säker 

och tillfredsställande, men kan förbättras. 

 

Ärende 7-9: Uppföljningar av kommunala hemtjänstenheter. 

Barbro Karlsson frågar om rutiner för uppföljningar. Ingrid Friberg svarar 

att förvaltningen för närvarande ser över tidsplaner för uppföljning. 

Inger Sjöberg frågar om uppföljningar alltid föranmäls innan besöken? 

Ingrid Friberg svarar att inom hemtjänsten är det så på grund av praktiska 

skäl. Inom äldreboenden görs föranmälda och oanmälda besök. 

 

Ärende 10 -11: Så här tyckte de äldre om stadens hemtjänst och stadens 

vård- och omsorgsboenden. 

Monika Lind, utvecklingssekreterare inom avdelningen för äldreomsorg 

föredrog de båda enkäterna och resultaten.  

Barbro Karlsson tackade för föredragningen och tycker det är positivt att 

förvaltningen arbetar med att förbättra måltidssituationerna som är en av de 

viktigaste stunderna för många äldre under dagen. 

 

Ärende12: Äldreomsorgsinspektörernas granskning av korttidsvård. 

Ingrid Friberg föredrog ärendet. Avdelningen kommer att göra en uppfölj-

ning av korttidsvårdens två avdelningar på Postiljonens äldreboende under 

februari. Frågor om aktiviteter, bemanning och andel vikarier i verksamhe-

terna kommer särskilt att följas upp. Pensionärsrådet kommer få återrap-

porter från uppföljningen. 

 

Ärende 13: Patientsäkerhetsberättelse 2011 inom vård –och omsorgsboen-

den.  

Ingrid Friberg informerar om att det är första året stadsdelsförvaltningen 

redovisar en patientsäkerhetsberättelse. 

 

Ärende 15: Förslag till långsiktig plan för stadens idrottsverksamhet. 

Harry Wikner önskar få läsa ärendet och får en kopia på tjänsteutlåtandet. 

 

Ärende 17: Förslag till ändring av Allmänna lokala ordningsföreskrifter 

för Stockholms kommun. 

Bror Lord uttryckte en oro kring namnbyten av de olika baden och bas-

sängbaden – det blir förvirrande för många äldre. 

 

Ärende 20-22: Uppföljning av privata utförare inom hemtjänsten. 

Ingrid Friberg informerade om att stadsdelsförvaltningen utför uppfölj-

ningarna av de privata utförarna och rapporterar till äldrenämnden. 

Äldrenämnden beslutar om åtgärder utifrån resultatet av uppföljningarna. 

Barbro Karlsson uttryckte en oro kring att vissa utförare har personal 

där endast 50 % har grundutbildning och frågar om detta kan hänga ihop 

med att många är studerande och arbetar extra inom hemtjänsten. Samt att 

dokumentationen i verksamheterna har brister. 
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Ingrid Friberg svarar att gällande dokumentationen så har verksamheterna 

rutiner för hur den dagliga informationen förs över mellan arbetspassen, 

men att dokumentationen inte alltid förs in i journal. Frågan om persona-

lens utbildningsnivå och om många är studerande kommer Ingrid Friberg 

att ställa vidare till aktuella utförare och återkommer i frågan. 

Bror Lord tycker det är oroande att flera verksamheter inte når sina mål.  

 

Ärende 24: Rapportering till Socialstyrelsen ej verkställda beslut enligt So-

cialtjänstlagen. 

Fråga från Asta Westerlund om det råder sekretess gällande vilka äldrebo-

enden många säger nej till efter att ha fått biståndsbeslut. Ingrid Friberg 

svarar att det inte råder sekretess i denna fråga och att förvaltningen kan 

undersöka frågan och återkomma med information om vilka boenden man 

oftast tackar nej till. Ingrid Friberg informerar om kösystemet och fria valet 

av boende, vilket ofta medför att man bor på ett boende och står i kö till ett 

annat. En del boenden är så populära att de har lång kötid. 

 

 

 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Från föregående sammanträde: Ingrid Friberg visar de kostpärmar som finns 

hos hemtjänsten med råd och förslag till måltider.  

 

Ingrid Friberg informerar om ett uppmärksammat fall gällande en boende som 

larmat på natten utan att få kontakt med personalen. Ärendet kommer att sändas 

på ABC-nyheterna. 

 

Information delas ut gällande antal brukare och utförare som staden har avtal 

med. 

 

 
§ 6 Övriga frågor  

            Stig Åström och Ove Svensson tar upp frågan om pensionärsrådet kan få 

            besöka Edö vård- och omsorgsboende. Ingrid Friberg tycker detta är en  

            god idé och föreslår att nästa pensionärsrådsmöte äger rum på Edö. 

 

§ 7        Harry Wikner och Sture Simonsson aktualiserar frågan om ett studiebesök 

             på nytt äldreboende i Hökarängen, Söndagsgården som drivs av Carema. 

             Pensionärsrådet ansluter sig till önskemål om ett studiebesök.  

             Thomas Kultti åtar sig uppgiften att kontakta Carema i frågan. 

             Inger Sjöberg utsågs till ny ledamot i styrgruppen ”Socialt innehåll för    

             för äldre i Farsta”. 

 

 

 § 8       Ordförande avslutar mötet. 


